
Referat af styrelsesmødet den 17. 8.2020 kl. 13-16.00 

 

Referent: Thomas B Henriksen  

Ordstyrer: Lene Kingo Laursen 
Mødeleder: Lone Clemmensen 

Til stede: Lone Clemmensen, Lene Kingo Laursen, Pia Ewe Jensen, Allan 

Østergaard Hansen, Gitte Storm Henriksen, Susanne Mortensen, Anne-Sophie 

Askjær 

 
 

Tidspunkt Punkter Resultat 

13.00 1. Godkendelse af 

dagsorden.  

Dagsorden blev godkendt 

13.00 2. Godkendelse af referat 
fra 25. maj. 

I dagsorden skulle stå 22/6. i stedet 
for 25. maj. Det vil blive behandlet 

på næste STM.  

13.05 3. Opfølgning på 

igangværende opgaver 

Internat: transport: Thomas henter 

Fie ved færgen kl 7.45 Lene hentes 

herefter på hendes hjemmeadresse. 
 

 

13.10 

 
 

4. Kredskontoret. 

a) TR/AMR d. 31.8.20. 
Møde og middag. Forslag 

til indhold: Ny 

arbejdstidsaftale og 

opstart på skolerne 

 

4. Lone orienterede om 

skraldesorteringssystemet på 
kredskontoret. 

4.a) Arbejdstidsaftale 2020. evt. 

opstart på skolerne samt korte 

punkter til orientering blev vedtaget 

som indhold på mødet. 
Styrelsen drøftede hvordan man kan 

lave en evaluering i forhold til 

Svendborgs nye sygefraværspolitik. 

Lone/Lene arbejder videre med en 
form for skriftlig evaluering. 

 

13.15 

 

 
 

 

5. TR arbejdet.  

a) TR/AMR -kurset i nov. 

Samt to eftermiddagen i 
foråret 2021.  

 

Styrelsen besluttede at reserver de 

2 eftermiddage i foråret samt 
TR/AMR kurset i november til at 

arbejde med den A2020, hvis den 

bliver vedtaget. Dette skal dog 

aftales med vores forvaltninger som 
deltager i disse møder og 

kursusdagen.  

 

 



 

13.25 

 

6. Arbejdsmiljø.  

 

Intet 

13.25 

 

7. MED arbejdet. 

 

Intet 

13.25 
 

8. Skolepolitisk arbejde. 
 

Intet 
 

13.25 9. Særlige 

medlemsgrupper. 

 

Intet 

13.25 10. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle 

områder.  

Lone orienterede om arbejdet med 
”er vi gearet til fremtiden”. 

 

 

13.30 11. Overenskomst 
fornyelse- ny 

arbejdstidsaftale. Aftalen 

gennemgås af Lone, vi 

drøfter den og tager 

stilling til evt.- anbefaling 
 

A 20 blev drøftet og gennemgået. 
Der skal gennemføres Urafstemning 

om aftalen fr 25. august til 1. 

september. For at give 

medlemmerne mulighed for at høre 

om og debattere aftalen afholdes 
fyraftensmøde på kredskontoret d. 

21/8 2020. 

Efter gennemgang og drøftelse af 

A20 meldte en enig styrelse ud, at 
de anbefaler aftalen. 

 

14.45 

 

12. Kommunikation 

a) Nyhedsbrev juni 2020 

 

 

Orientering og drøftelse  

14.50 13. Regnskab og budget. 

Drøftelse af kommende 

investeringer for særlig 

fond. Beslutningen om 
flytning af midlerne fra 

særlig Fond til Nordea er 

stoppet. Vi er blevet 

meddelt at vi skal betale 
renter af første kr. Så det 

giver ikke mening at flytter 

indestående. Vi skal derfor 

i stedet drøfte evt. 

ombygning af 1 sal på 
kredskontoret og tage 

stilling til om hvordan vi 

evt. går videre med dette. 

Lone orienterede om at 

beslutningen om, at flytte Særlig 

Fond midlerne, til anden bank for at 

undgå negative renter, desværre 
ikke kunne undgås. Banken har i 

sommer meddelt at der skal betales 

renter af første krone. På den 

baggrund skal styrelsen have 
drøftet, hvordan pengene bedst 

investeres så de kan beholde deres 

værdi. Der var på mødet ikke tid til 

en nærmere drøftelse af dette. 

Dette vil i stedet blive drøftet på et 
senere STM. 



Andre investeringsforslag 

kan også foreslås. 

 

15.55 11. Punkter til næste 

møde. 

Punkter fra mødet d. 22.06.20 

15.55 13. Eventuelt. Intet 
 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 


